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         ZAPISNIK 
S 22. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
22. sjednica VMO Vojak održana je 2. studenoga 2016. (srijeda) s početkom u 13.30 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1B. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 

 
Sjednici nije bila nazočna: 

 

 
Zapisnik s 21. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Programske aktivnosti za 2017. godinu – upute za prijavu 
2. Rijeka 2010 – Europska prijestolnica kulture – obavijest  
3. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
AD 1 

Predsjednica VMO gđa. Elena Šegota-Paladin predložila je slijedeće programske 
aktivnosti u 2017. godini: 
 
1. Dan žena – u suradnji sa MO Grad Trsat – ožujak  
2. Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor – travanj-lipanj 
3. Dan MO Vojak – u suradnji sa slikaricom Mirom Štok i Dječjim vrtićem Pčelice – rujan  
4. Posjet Domu za djecu Ivana Brlić Mažuranić (Lovran), podružnica Rijeka – listopad 
5. Doček Sv. Nikole – u suradnji sa Osnovnom školom Vladimir Gortan i Svetištem 

Majke Božje Trsatske – prosinac  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo predložene programske aktivnosti. 



AD 2 
VMO je upoznato je sa pozivom za predstavljanje programske aktivnosti ''27 susjedstava'' 
u okviru programa ''Rijeka 2020 – Europska prijestolnica kulture''.  
O prezentaciji planiranoj u Sveučilišnom kampusu Trsat tajnik MO obavijestit će VMO. 
 
Zaključak: 

     Vijeće MO Vojak primilo je obavijest na znanje. 
 
 

Ad 3 
Tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je VMO s odgovorom TD Rijeka promet d.d. u 
vezi postavljanja treperajućeg semafora. U odgovoru su obrazloženi troškovi postavljanja 
koje u ukupnom iznosu iznosi 90.000,00 kn (uključen PDV). Odgovor je proslijeđen i g. 
Vladimiru Sroku.  
S obzirom na visoki iznos VMO predložilo je postavljanje horizontalne svjetlosne 
signalizacije na pješački prijelaz.  

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo prijedlog.   

 
 
AD 4 

Održavanje javnih površina i označavanje parkirnih mjesta  
VMO iznijelo je primjedbe na održavanje čistoće javnih površina i oko kontejnera te na 
označavanje parkirnih mjesta.  
Predloženo je da VMO dostavi tajniku MO primjedbe te će za jednu od budućih sjednica 
biti pozvani predstavnici nadležnih komunalnih i trgovačkih društava Grada Rijeke. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo prijedlog. 
 
 
 
 
 

Sjednica je završila u 14.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednica VMO Vojak: 
 

                      Marijan Matković                           Elena Šegota-Paladin 
 

 


